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Agenda Algemene ledenvergadering maandag 4 december 2023

14:45 uur – inloop

15:00 uur – aanvang algemene ledenvergadering

1. Opening ALV
2. Vaststelling agenda
3. Mededelingen
4. Verslag ALV 30 mei – (bijlage 1)
5. Kascontrolecommissie – decharge financieel jaarverslag 2022 - stemming
6. Bestuurszaken

a. Voordracht Fred den Hartog als nieuwe voorzitter van de vereniging – (bijlage
2) – stemming

b. Nieuwe bestuursleden
7. Begroting 2024 – (bijlage 3) – stemming
8. Gehoorconvenant
9. Duurzaamheid
10. Voorstel tot statutaire wijzigingen – (bijlage 4) – ter bespreking
11. Rondvraag
12. Sluiting

16:30 uur – einde algemene ledenvergadering
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Bijlage 1: Verslag Algemene ledenvergadering 30 mei 2023

Locatie: Online via ZOOM
Aanwezig: deelnemerslijst ter inzage.
Bestuur: Maaike Westinga (voorzitter), Klaas Tops (secretaris), Antoinette Wijffels
(penningmeester), Jean-Michel Nelissen, Bas Kunnen

Opening
De voorzitter heet iedereen welkom.

Vaststelling agenda
Louis Janssen stelt voor punt 8 van de agenda: “Dispensatie bestuurstermijn Maaike
Westinga en Antoinette Wijffels - stemming” van de agenda te schrappen omdat dat statutair
niet kan. Frits van den Haspel voegt toe dat hij zich zorgen maakt dat als er afgeweken wordt
van de regels, het risico bestaat dat er misschien gevolgen zijn. Bijvoorbeeld dat er zaken uit
het verleden die met personeel speelden weer opnieuw geopend worden. De voorzitter
geeft aan dat zaken uit het verleden allemaal netjes zijn afgerond en tevens dat dispensatie
sowieso afwijking van de regels betekent, en wil het graag toch bespreken. Er wordt besloten
dat het punt niet van de agenda gaat, maar dat we er niet over zullen stemmen. De agenda
wordt vastgesteld.

Mededelingen
1. De podiumtechniekdag heeft onlangs plaatsgevonden en was een groot succes, met

veel bezoekers en aandacht in de lokale en landelijke media.
2. Naar aanleiding van de bijeenkomst over duurzaamheid die we in februari

organiseerden hebben NAPK en VSCD zich gemeld en hebben we besloten nauwer
samen te gaan werken op dit onderwerp. Hiermee bereiken we een veel groter deel
van de branche.

3. We zijn inmiddels ook officieel gesprekspartner bij het ministerie om mee te praten
over het geluidsconvenant dat in de maak is.

Verslag algemene ledenvergadering 28 november 2022
De voorzitter loopt het verslag pagina voor pagina door. Frits geeft aan dat de voettekst niet
klopt en dat dit wat slordig is. Hier staat namelijk de datum van een eerdere ALV. De
secretaris zal hier voortaan beter op letten. Voor de rest geen opmerkingen over het verslag
en dit wordt bij deze vastgesteld.

Het bestuursverslag
De voorzitter geeft toelichting op het bestuursverslag. Het was een jaar met een staart van
corona, en toen de restricties werden opgeheven, kreeg iedereen het enorm druk. Dit was te
merken in het aantal en de frequentie van de activiteiten. Het volledige verslag is hier terug
te lezen: https://tinyurl.com/3hhvub33
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Vraag uit de vergadering van Louis Janssen: wat is er te zeggen over het aftreden van ons lid
in het comité van de Oistat, Laura van Haperen? Dit was het bestuur nog niet ter ore
gekomen. Het zou fijn zijn als het vanuit Oistat actief was gemeld.

Vraag uit de vergadering van Frits van den Haspel: Hoe staat het met de nieuwe zelfstandige
hoofdredacteur voor Zichtlijnen? De voorzitter: we hebben een eindredacteur en zijn aan het
bouwen aan de redactie met mensen die bijvoorbeeld ook voor de krant schrijven. Dat gaat
nu steeds beter. Antoinette: We willen naar cross mediaal toe. Dat betekent dat content niet
alleen voor de Zichtlijnen is, maar ook voor het platform, social media e.d. We willen er
eigenlijk naartoe dat de toekomstige hoofd communicatie al deze zaken onder zijn hoede
krijgt. Dat is dus een andere functie dan de hoofdredacteur zoals we die kennen.

Kascontrolecomissie
De kascontrolecomissie bestaat momenteel uit 1 persoon, Fons de Vreede. Er zijn twee
mensen nodig om de boeken te controleren. Daarom gaan we in deze vergadering geen
decharge vragen over de jaarrekening. Dit schuiven we op naar de najaars ALV.
De voorzitter doet hierbij een oproep voor nieuwe leden.

Voordracht Fred den Hartog als nieuw bestuurslid
Het bestuur stelt Fred den Hartog voor als nieuw bestuurslid.

Er wordt door de vergadering gestemd over de voordracht van Fred den Hartog en hij wordt
unaniem gekozen tot bestuurslid van de VPT

Dispensatie bestuurstermijn Maaike Westinga en Antoinette Wijffels
De voorzitter licht toe: "We zijn druk bezig het bestuur te versterken, maar het blijkt moeilijk
goede kandidaten te vinden. Antoinette en ik zitten aan het eind van onze bestuurstermijn.
We hebben dit binnen het bestuur besproken en verschillende opties doorgenomen. Zo
zouden we bijvoorbeeld als adviseurs verbonden kunnen blijven aan het bestuur. Maar onze
conclusie is het wel zo helder is als we bijvoorbeeld voor jaar extra aanblijven en hiervoor
dispensatie vragen aan de leden.” Antoinette voegt toe dat door Corona zaken heel anders
zijn gelopen dan je zou willen en dat ze het gevoel heeft weinig te hebben kunnen bereiken
omdat heel veel zaken 2 jaar hebben stilgelegen. “Om die reden zou ik ook graag dispensatie
willen, want ik zou het frustrerend vinden dat ik niks hebben kunnen afmaken, en Maaike
staat wat dat betreft aan mijn zijde.”
Frits geeft aan dat het in strijd is met de statuten en wil aangeven dat hij “formeel” tegen is,
maar wil aangeven dat hij wel waardering heeft voor de betrokkenheid en inzet van Maaike
en Antoinette. Hij geeft aan er wel alles aan wil doen om dit goed op te lossen omdat je snel
de naam krijgt dat je met een glijdende schaal bezig bent.
Louis geeft aan dat er voor hem twee kanten aan het verhaal zitten. Aan de ene kant de
formele kant: het kan statutair niet. Aan de andere kant heeft hij wat inhoudelijke bezwaren,
waarvan het rooster van aftreden er 1 is. Dit jaar zouden Maaike en Antoinette aftreden. In
november zijn twee andere bestuursleden vertrokken. Eigenlijk hadden er vandaag 4 nieuwe
bestuursleden verkozen moeten worden. De voorzitter geeft aan dat het vinden van nieuwe
bestuursleden niet meevalt. We hebben er 4 benaderd, en daarvan is Fred de enige die
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vandaag aangetreden is. Cees geeft aan dat de situatie bij de SAE hetzelfde is: het vinden van
bestuursleden is erg ingewikkeld tegenwoordig, daarom kan het nodig zijn de tering naar de
nering te zetten. Klaas geeft aan dat bijvoorbeeld bestuurslid Maarten Otten vertrokken is
naar het onderwijs. “We hebben hem gevraagd aan te blijven als bestuurslid omdat
onderwijs een speerpunt is en het juist ook een meerwaarde kan zijn om vanuit een andere
invalshoek mee te denken. Hij heeft daar enige tijd over nagedacht en toch besloten dit niet
te doen.” Antoinette geeft aan dat er een onderzoek is geweest naar het functioneren van
verenigingen in Nederland, en daaruit is gebleken dat er veel te weinig mensen zijn om dit
werk te doen. En dat komt omdat het verenigingsleven zoals we dat kennen zou moeten
veranderen. Er zijn door het bestuur gesprekken over gevoerd met degene die dit onderzoek
heeft gedaan (vereniging 3.0), Ivan Pouwels, en hebben vervolgens een groep mensen
waaronder oude en nieuwe bestuursleden en hoofden techniek uitgenodigd om hierover van
gedachten te wisselen. En binnenkort willen het bestuur dit gesprek breder trekken door
hierover te berichten zodat er een brede dialoog op gang kan komen binnen de vereniging.
Marcel Albers was bijvoorbeeld bij één van de gesprekken. Marcel: “Ik zit in meerdere
besturen en ook daar zien we precies dezelfde gang van zaken. Moeilijkheden met het
vinden van nieuwe leden en bestuursleden, het aanboren van een jongere doelgroep. Daar
zijn een aantal interessante theorieën over en ik denk dat je dat inderdaad aan de vereniging
als geheel moet voorleggen om te ontdekken of daar draagvlak voor is. Maar dat we met het
bestuur in Nederland in de problemen zitten mag wel duidelijk zijn.” Louis voegt toe dat er
statutair geen enkele mogelijkheid is om een bestuurslid een jaar dispensatie te geven.
“Vroeger kon dat wel bij de VPT, maar sinds de laatste wijziging van de statuten is die weg
afgesloten.” Zowel Frits als Louis hebben in die tijd onder de oude statuten ook een jaar
dispensatie gehad. De voorzitter stelt hierop voor om niet over dispensatie te stemmen
omdat dit statutair niet kan.

Hierop dient Louis een motie in: Gezien het feit dat Maaike en Antoinette statutair niet in
aanmerking komen voor een nieuwe periode als bestuurslid: dat gehoord hebbende vraagt
de vergadering Antoinette en Maaike de werkzaamheden nog minimaal een half jaar of
zolang als nodig is voort te zetten totdat er een oplossing is gevonden voor deze situatie..
Hiermee gaat de vergadering unaniem akkoord

Jean-Michel vraagt of het geen tijd wordt de statuten te veranderen als blijkt dat het nu niet
goed werkbaar is. Hierop reageert de vergadering met instemming. De voorzitter geeft aan
dat hiervoor wel een aantal stappen nodig zijn. Louis stelt voor dat het bestuur gaat werken
aan statutenwijzigingen waarin een ontsnappingsclausule zit om dit soort situaties te
voorkomen.

Het bestuur gaat hiermee aan de slag, en geeft daarbij aan dat ze dan nog meer zaken aan de
orde willen brengen, ook vanwege de gesprekken die nu gevoerd worden over vereniging
3.0.

Rondvraag
Frits heeft een vraag over de podiumtechniekdag. Hij vond het een goed initiatief, maar
merkte wel dat de theaters op verschillende manieren de bezoekers van informatie voorzien.
Misschien is het slim om voor een volgende editie het breder te trekken en bijvoorbeeld ook
de NAPK en VSCD erbij te betrekken.
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Louis vraagt wat de grootste successen zijn die we behaald hebben met de
podiumtechniekdag. Rick geeft aan dat er een heel diverse groep bezoekers is geweest. Ook
is er veel aandacht geweest in de (landelijke) media.

Louis geeft aan dat hij de ALV het liefst live zou doen.

Verder zijn er geen vragen of opmerkingen, de voorzitter sluit de vergadering.
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Bijlage 4: Voordracht Fred den Hartog als voorzitter van de VPT

Beste leden van de Vereniging voor Podiumtechnologie, voor velen de VPT.

Voor diegene die mij nog niet kennen, mijn naam is Fred den Hartog en ik ben werkzaam als
Hoofd Technische Dienst/Facilitaire zaken bij Theater Zuidplein in Rotterdam. Inmiddels ben
ik op een leeftijd gekomen dat de kans aanwezig is dat volgende jaar september een
Abraham-pop mijn voortuin zal verwelkomen.
Door mijn stagetijd aan de MTS in Rotterdam ben ik in aanraking gekomen met ons
fantastische vakgebied. In eerste instantie als lichttechnicus, maar later ook als
toneelmeester en nu in de functie van Hoofd Techniek. Ik ben niet alleen in de theaterwereld
werkzaam geweest, ook heb ik enkele jaren mogen werken in de evenementenbranche bij
een laser verhuurbedrijf waar ik mooie lasershows en tours heb mogen doen zowel in het
binnen- als buitenland.

Sinds de laatste ALV van 30 mei 2023 ben ik toegetreden tot het bestuur van onze vereniging.
Zoals velen van jullie ken ik de vereniging van ons magazine Zichtlijnen. In mijn introductie
voor de ALV schreef ik dat het van belang is dat wij ons vak zo goed mogelijk uitdragen, dat
we met z’n allen ambassadeur zijn voor dit geweldige vak. Na toetreding tot het bestuur heb
ik deelgenomen aan verschillende bijeenkomsten, onder andere Dutch Theatre Green Book
en Plenair OSAT overleg Arbeidsmarkt. Daarnaast ben ik ook in gesprek gegaan met
meerdere hoofden techniek uit diverse theaters in Nederland. Uit al deze gesprekken kwam
toch duidelijk naar voren hoe belangrijk het is om met zijn allen binnen de vereniging
verbinding met elkaar te zoeken.

Onze vereniging is 40 jaar jong en met z’n allen bezitten we een schat aan kennis en
informatie die we zo optimaal voor elkaar moeten benutten en gebruiken. Dit kunnen we als
bestuur niet alleen, daarbij hebben we ook de hulp van de leden nodig. Inmiddels zijn er een
aantal leden opgestaan die samen met het bestuur willen zorgen voor die verbindingen.
Verbindingen die nodig zijn op diverse fronten, denkend aan de Zero Emissie zones,
duurzaamheid maar ook praktische zaken als het omgaan met overeenkomsten van
verenigingen binnen onze branche. Als toekomstig voorzitter wil ik me samen met het
bestuur en de actieve leden richten op het uitbouwen van deze verbindingen en ervoor
zorgen dat wij als Vereniging voor Podiumtechnologie klaar zijn voor de toekomst. Hierbij
kunnen we de ervaring en kennis die we de afgelopen 40 jaar hebben opgedaan goed
gebruiken om de vereniging de jaren die nog volgen een minstens zo belangrijke rol te laten
spelen in ons vakgebied!
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Bijlage 3: Voorlopige Verlies en Winst Rekening 2023 en Begroting 2024

VERLIES & WINST

Bedragen in euro's

NETTO OMZET 2023 2024

Opbrengst Lidmaatschappen 163.000 160.000

Opbrengst Boeken 0

Opbrengst Zichtlijnen 40.000 80.000

Opbrengst Projecten 20.000 30.000

Opbrengst Verenigingsactiviteiten 0 10.000

Kortingen -5.500 -7.500

Financiële Baten & Lasten -160 -200

Bijzondere Baten & Lasten -1.000 -1.000

TOTAAL OMZET 216.340 271.300

KOSTEN 2023 2024

Personeelskosten 40.000 55.000

Kantoorkosten 20.000 15.000

Marketingkosten 200 15.000

Algemene Kosten 20.000 25.000

Afschrijvingskosten 600 20.000

Kosten Zichtlijnen 35.000 60.000

Projectkosten 6.000 7.500

Kosten Verenigingsactiviteiten 4.000 6.000

TOTAAL KOSTEN 125.800 203.500

Resultaat 90.540 67.800
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Bijlage 4: Statutaire wijzigingen
Om de vereniging 3.0 vorm te kunnen geven wil het bestuur met de leden de volgende
punten bespreken. De hoofdvraag is of we de volgende punten verder uit gaan werken in
statuten of huishoudelijk reglement of anderszins.

Bestuur
● Omvang bestuur
● Vergoeding bestuursleden
● Introductie van aspirant bestuursleden
● Bestuurstermijn in relatie tot langere termijn projecten/deeltaken
● Overdracht

Aanpassing algemene ledenvergadering
● Digitale ALV mogelijk maken
● Digitaal stemmen, ook tussentijds
● Minimumaantal leden voor besluitvorming
● Frequentie

Lidmaatschap
● Lidmaatschap per maand mogelijk maken
● Introductie lidmaatschapspas
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